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  - Mojoj porodici i meni puno znače nastupajući praznici.   Provešćemo ih kao i prethodnih
godina u kućnoj atmosferi uz bogatu božićnu i novogodišnju trpezu. Sada više preferiram taj vid
proslave Nove godine, međutim, kada smo supruga i ja bili mlađi, doček nije mogao da prođe
bez izlaska i provoda.
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